



communiqué

No: 35
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: MAY 9, 1980

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
LE 9 MAI 1980

SSEA'S TRIP TO BRUSSELS: NATO AND THE EUROPEAN COMMISSION

The Secretary of State for External Affairs, Mark MacGuigan, announced today that he will travel to Brussels next week to attend NATO's Special Defence Planning Committee Meeting of Foreign and Defence Ministers on May 14. The Ministers will meet to study the strategic implications of the Soviet invasion of Afghanistan and to adopt an appropriate NATO defence response to the Soviet actions.

During his visit to Brussels the Secretary of State for External Affairs will also meet with European Commission President Jenkins and Vice-President Haferkamp.

* * *

VISITE DU SEAE À BRUXELLES: L'OTAN ET LA COMMISSION EUROPÉENNE

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Mark MacGuigan, a annoncé aujourd'hui qu'il se rendra à Bruxelles la semaine prochaine pour participer à une réunion spéciale des ministres des Affaires étrangères et de la Défense, membres du Comité des plans de défense de l'OTAN. Les ministres étudieront les incidences stratégiques de l'invasion soviétique de l'Afghanistan et décideront quelle doit être la position défensive de l'OTAN.

Pendant sa visite à Bruxelles, le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures rencontrera également le président Jenkins et le vice-président Haferkamp de la Commission européenne.